



Referat fra bestyrelsesmøde d. 06/08 2026, kl. 18.00

afholdt i Klubhuset

Deltagere: Søs Granzow (SG), Leif Hansen (LH), Dorte Balle-Larsen (DBL), Charlotte Scheuer (CS), Marianne Granzow (MG)

Referent: Charlotte Scheuer

1. Underskrivning af referater fra de sidste møder.

Udsendes til næste gang

2. Nyt fra formanden v/Søs Granzow

Kreds 7- status på situationen (se også tidligere fremsendte info mails): Situationen blev vendt men der er mange løse ender. Kandidater drøftet

Jagt og Hund henvendelse- Reklameskilt. Der er enighed om at sponsorater kan være med til at hjælpe økonomien i foreningen og specielt med henblik på den forestående renovering af klubhuset. Vilkår for sponsorater og skiltning udarbejdes LH er på sagen, resten af bestyrelsen giver input.

Orientering om formandspost efter næste GF. SG meddeler at hun efter 7 år på posten ikke genopstiller til formandsposten på næste ordinære generalforsamling. SG vil fortsat arbejde for foreningen og deltage i det frivillige arbejde.

3. Opfølgning fra sidst

Events og Prisliste: Det blev aftalt at evaluering af Event og prisliste skal være en del af årshjulet. Samlet prisliste lægges på drev, DBL sørger for dette.

Priser revurderes til nytår, også på patroner.

Kalenderstyring: Måde og format blev diskuteret. SG sender mail til udvalgsformænd.

Udvalgenes opgaver- bruges der årshjul? FU er den eneste der har Årshjul ud over bestyrelsen. LH ser på FU årshjulet.

Drøftelse om fremtidige præmieskydninger, LH ser på muligheder.

4. Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen

Resultatopgørelse gennemgået. Vi har overskud på nuværende tidspunkt.

a. Indestående i bank er pr. dags dato: kr.203.500,00, Udestående kr. 2400,- (duer og patroner er betalt)

b. Medlemstal pr.dd. 444. Restanceltal 28

5. Hjemmeside v/CS

CS undersøger muligheden for at udsende SMS via hjemmeside (folk der har accepteret fremsendelse fra foreningen)

6. Renovering af klubhus

Hvad kan vi lave nu, og få klaret inden årets udgang af hensyn til DJ fondsmidler, Hvad er de efterfølgende opgaver der skal tages fat på. Vi bliver nød til at tage det i etaper.

Status her og nu:

Køkken – Christian Slesvig ser på en løsning og kommer med pris for køkken og opsætning. Fl. Broksø er villig til at se på el i køkken. Mål er at få det lavet til december

Bad og depot: skal planlægges, LH taler med Kasper Bøllingtoft

Maling af skure: LH taler med Maler for pris og muligheder



Tag trænger til udskiftning inden for en overskuelig fremtid. Finn og Leif har set på taget. Det er tæt, men "flager" nogle steder. Forslag til mulige løsninger - LH

Strøm på sporting banen skal fikses, nyt kabel trækkes fra E til G-H huset.

Fundraising: SG kontakter Keld Harbo for sparring.

Kontakt til DJ med hensyn til den nyoprettet konto- SG kontakter

Medlemsaktie- skabelon [forslag til dokument](#)

7. Nyt fra udvalgene

- a. Flugtskydningsudvalget: Nogle maskiner "bøvler" stadig, men pt kører de alle. Duematic forventes at komme til foråret, og det overvejes om Skeet banen skal genoprettes.
Der er kommet et par henvendelser på nye frivillige til FU.
Indkøb af 5 stk. høræværn til udlån godkendt.
- b. Hundeudvalg: Drop in apportering starter på tirsdag.
Oprensning af søen er stadig udestående- MG kontakter kommune for at få forklaring.
- c. Bueudvalget: Intet nyt
- d. Jagthorn: Intet nyt
- e. Riffel: Intet nyt
- f. Nyjægerne: Der skal slås bredere spor på jagtprøver banen. MG kontakter SG for henvendelse til Michael

8. Årshjulet

Forretningsorden skal gennemgås [direkte link her](#) . Udskydes til foråret

Høstet, der må slås græs på nedfaldsområdet på skydebanen 21/6-15/9 (område 5) LH kontakter Simon

9. Eventuelt

Fællesspisning/tak for hjælpe pt 17 tilmeldte.

CS starter grill. (køber grillkul og optænding)

Indkøb af kød – SG

Salat- CS (indkøb og forberedelse)

Kartoffelsalat – SG

Flute/smør og børnepølser samt kage - MG

Næste møde .07.10.2026, kl. 18.00 i klubhuset.